
Årböle vägsamfällighet 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2004-09-01 hos Bo Sundberg i Årböle 
 
Närvarande Olov Hasselberg, Lena Grundin, Thage Ericsson, Berth Åhrman, P-G Wahlgren 
och Bo Sundberg. 
 
§ 1 Ordförande öppnade styrelsemötet. 
 
§ 2 Att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes P-G Wahlgren. 
 
§ 3 Kallelse och dagordning godkändes. 
 
§ 4 Föregående protokoll och arbetsuppgifter gicks igenom. 
 
§ 5 Ekonomifrågor: 
      Kassören redovisade det ekonomiska läget. För närvarande finn det 43 000 kr i kassan. 
      Resterande utgifter under året är; faktura för väglagning ej inkommit, ränta, dikning och   
      eventuell tidig snöröjning. Utdebitering till medlemmarna kommer att göras under      
      september vilket ger inkomster på 30 000 kr. Minsta summa som debiteras beslutades på  
      på senaste årsmötet vara 100 kr. Konstaterades att ekonomin är under kontroll. 
 
§ 6 Vägfrågor: 
      Vägskötaren meddelade att gräset i vägkanterna slagits under sommaren samt att dikning  
      av vägkanterna vid Byle kurvan och vid gamla skolan i Årböle beställts och kommer att  
      utföras under hösten av Per-Ola Eriksson. 
 
      Diskuterades buskröjning av vägkanterna i höst. Beslut från föregående styrelsemöte revs    
      upp och beslutade styrelsen att vägkanterna skall busk och sly röjas under hösten.  
      Uppdrogs åt Olov att beställa detta. 
 
      Rapporterades att Vattenfall utfört omläggning av elnätet från luftledningar till ledningar  
      i mark i delar av Årböle. Vägskötaren har tillsammans med Vattenfall utfört besiktning av 
      vägen innan arbetet påbörjades. Besiktning  av vägen efter slutfört arbete skall utföras. 
 
      Elektro-Sandberg utför arbete med nerplöjning av högspänningskabel mellan gamla   
      skolan i Årböle och Kullen. Kabeldragningen är företrädesvis förlagd i vägkanten. 
      Även här har vägskötaren tillsammans med entreprenören utfört besiktning av vägen  
      innan arbetet påbörjades. 
 
      Diskuterades besiktning av samtliga vägtrummor efter vägen. Beslutades att detta skall 
      utföras i samband med stakningen inför vintern. 
 
 
 
 
 
 
 
 


